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Welkom, vaststellen agenda + mededelingen

EEE heet iedereen welkom en opent vergadering.
Voor deze vergadering zijn geen conflicts of interest.

Aan de agenda wordt toegevoegd: terugkoppeling bijpraat gesprek VWS.

Terugkoppeling bijpraat gesprek VWS
Met VWS is een bijpraatmoment geweest waarin o.a. is gevraagd hoe de laatste

adviezen zijn ontvangen en wat daar de lzatste stand van zaken over is. Verder is

ook vooruitgekeken naar de toekomst en volgend jaar. Commissie heeft blijk van

waardering gekregen; bepaalde adviezen waren heel nuttig, maar ook is voor

aangekondigd dat VWS met en voorstel komt voor een aangepaste

opdrachtomschrijving van de commissie in 2022 en daarbij horende addendum,

waarbij zij over zouden willen gaan op alleen gevraagde adviezen BEY heeft daarbij
ook aangegeven dat het juist wel de ongevraagde adviezen waren die in veel

gevallen de spijker op de kop hebben geslagen. Beperken tot alleen gevraagd
advies heeft tot gevolg dat vroege signalering die de commissie nu vaak doet,

wegvalt en zij hierdoor ook, naar eigen zeggen, als commissie minder effectief

kunnen zijn dan zij is. Betreft een commissie met vele disciplines die met een

helikopter view boven het veld hangen. Tot nu toe is daaraast ook weinig gebruik
gemaakt van gevraagde advisering (circa 3 tot nu toe). Binnen de commissie

wordt gevraagd en gesproken over of dit herkend wordt.
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Commissie wilt graag goed begrijpen waarom tot dit voorstel is gekomen. Mogelijk
dat er dan een andere oplossing of middenweg is die de commissie zo effectief als

mogelijk maken waarbij zij nog steeds onderwerpen kunnen signaleren die

belangrijk gaan worden. Dit is niet expliciet aan bod geweest maar zal

waarschijnlijk ook zijn dat bepaalde adviezen buiten het werkterrein van het

programma RDO dan wel VWS liggen, wat uitvoering bemoeilijkt.

In de overeenkomst staat dat de minister van VWS behoefte heeft aan een

onafhankelijke Begeleidingscommissie die ongevraagd en gevraagd adviseren.

Wijzigen van deze afspraken zal via een toegevoegd addendum gaan. De eerder

gemaakte afspraken kunnen niet eenzijdig worden gewijzigd en de commissie kan

er ook voor kiezen om niet in te stemmen. Het is goed om tot een juiste en

effectieve tussenoplossing te komen.

Samengevat worden de volgende punten besproken:
- Legitimiteit van de opdracht van de commissie scherp blijven houden:

digitale middelen en alles wat daarbij samenhangt. Denk hierbij aan

effectiviteit, draagvlak, privacy, maar ook juridisch kader. Adviezen moeten

hieraan raken om uiteindelijk impact te kunnen hebben op de effectiviteit of

draagvlak van digitale hulpmiddelen.
- Mogelijk dat de commissie minder kan gaan adviseren maar in adviezen al

wel mee kan denken zan de oplossing(srichting).
- Verder kan afgewogen worden of bepaalde signaleringen en constateringen

die de commissie doet uiteindelijk moeten landen in een advies, of dat in

veel beter overleg deze signalen afgegeven kunnen worden zodat daarma

gevraagd advies kan worden uitgezet.
- Sommige adviezen op signaleringen zijn meer bedoeld voor op de langere

termijn. Commissie spreekt over of in adviezen niet duidelijker moet worden

aangegeven wat de echt urgente punten zijn.
- Gesproken wordt ook over het openbaar maken van adviezen. Gebeurd

momenteel via Kamerbrieven. De vraag is of de commissie dit als een

vereiste ziet; het belangrijkste is dat adviezen worden opgepakt en

uitgewerkt. Voor urgente zaken is het daarentegen wel noodzakelijk dat deze

openbaar worden.
- Er zijn diverse typen ongevraagd advies: moeilijke op te pakken stukken

doordat de scope veel breder is dan alleen VWS of adviezen die politiek
gevoeliger liggen. In dit laatste geval moet wellicht juist wel vooraf goed in

overleg getreden worden over wat de commissie signaleert en wat dat

betekend.

- Het starten en beginnen met ontwikkelen van digitale middelen is het

gemakkelijkste gedeelte. Het moeilijkste komt als de trajecten lopen en als

er een besluit gaat komen over wanneer weer gestopt moet worden. Dat

brengt de grootste uitdagingen met zich mee en ook daar ziet de commissie

een grote rol voor zichzelf weggelegd. Digitale middelen hebben een grote
inbreuk op de persoonlijke levenssfeer van mensen. Het gaat niet alleen om

de lancering maar ook om hoe we alles uiteindelijk alles netjes afhechten.

Daarover moet ook juist ongevraagd geadviseerd kunnen worden.
-  Wisseling van de wacht: binnenkort mogelijk andere minister. Hoe staat dat

in verhouding tot dit voorstel.
- Decie-leden zijn op enkele voorwaarden gevraag deel te nemen aan deze

commissie: zitten ook enkele beperkingen aan vast. Als wordt ingestemd
met het voorstel om over te gaan tot alleen gevraagd advies moet ook

gekeken worden of er een herijking plaats kan vinden van deze

verplichtingen. Voor onderwerpen waar niet meer over geadviseerd wordt

moet het wel vrij worden om daar op een andere wijze bij te kunnen dragen
aan het maatschappelijk debat, anders is het niet wenselijk.

Datum

16 december 2021
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Datum
Korte terugblik debat over de ontwikkelingen van het coronavirus (TK)

16 dearer SIL

De Kamerbrief die op dinsdag 14 december 2021 is verstuurd wordt kort

doorgesproken.

Hierbij ook aandacht voor de geldigheidsduur van o.a. vaccinatiebewijzen. Deze

zouden af moeten hangen van hoe het virus zich evolueert en rondgaat. Een CTB

wat niet dynamisch is zal niet gaan werken. Op basis van de epidemie zal

geldigheid moeten worden aangepast. Dat is nu al terug te zien in diverse

virusvarianten waarbij vaccins verschillende bescherming biedt bij bepaalde
varianten van het virus. Elke paar maanden moet worden geévalueerd of er

nieuwe virusvarianten rondcirculeren en of de geldigheid daarmee moet worden

aangepast. Nederland is daarbij verplicht ook data die hierover beschikbaar is te

ontsluiten. Belangrijk hierin is ook de algemene infectiedruk, de vaccin effectiviteit

en de accuratesse van de diagnostiekmethoden. Dit is in lijn met concept

advisering die hierover in voorbereiding is.

Tussentijdse stand van zaken - voorheen Lessons Learned

Besloten wordt, ook in het kader van het eerste bespreekpunt en eventuele

wijziging van de opdrachtomschrijving, om het uitbrengen van deze tussentijdse
stand van zaken on hold te zetten. In de tussentijd wordt wel verder gewerkt aan

het document waarbij het verzoek is hierin ook per thema aan te geven: welke

adviezen hierover zijn geschreven en of deze gevraagd dan wel ongevraagd
waren.

Het op te stellen document kan daarnaast ook goed als introductiedossier dienen

voor een eventueel nieuwe minister.

Afscheid vertrekkende leden

De commissie staat stil bij afscheid van enkele leden.

Verslag vorige vergadering
Verslag van donderdag 9 december wordt vastgesteld.

W.v.t.t.k. en afsluiting
Vandaag betreft de laatste vergadering van dit jaar. De commissie komt in de

eerste week van januari in het nieuwe jaar weer bijeen.
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